
1 

 

Protokół Nr 9/2019 

z posiedzenia komisji rewizyjnej odbytego w dniu 9 grudnia 2019r. 

 

 Posiedzenie komisji otworzył i obradom przewodniczył przewodniczący komisji 

rewizyjnej Arkadiusz Ogłoza. W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z 

załączoną do niniejszego protokołu listą obecności (nieobecna była radna Malwina Wrona). 

Ponadto w posiedzeniu komisji udział wzięli pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Pierzchnica 

prowadzący sprawy naliczania i egzekwowania podatków i opłat lokalnych, inspektor ds. 

księgowości podatków i opłat Urszula Jarosz, podinspektor ds. wymiaru podatków i opłat Anna 

Zajączkowska, podinspektor ds. gospodarowania odpadami komunalnymi Karolina Chmiel 

 

Tematem posiedzenia było: 

1.Kontrola naliczania i egzekwowania podatków i opłat lokalnych. 

2.Ustalenie planu pracy komisji rewizyjnej na 2020r. 

3.Sprawy różne. 

 

Ad.1.Przewodniczący komisji poddał pod obrady komisji temat kontroli naliczania i  

         egzekwowania podatków i opłat lokalnych. Poprosił pracowników Urzędu Miasta i 

Gminy Pierzchnica o przedstawienie informacji w temacie naliczania i egzekwowania 

podatków i opłat lokalnych. 

 Inspektor do spraw księgowości podatków i opłat Urszula Jarosz oraz podinspektor do 

spraw wymiaru podatków i opłat Anna Zajączkowska przedstawiły informację o wymiarze i 

poborze podatków, opłacie eksploatacyjnej oraz o prowadzonej windykacji w roku 2019. 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 W dyskusji radna Jadwiga Łopatowska zwróciła uwagę, iż obserwuje stan zaległości w 

Pierzchniance od kilku lat i nigdy nie było zaległości o tak dużym procencie. Zapytała czy to 

jest jedna osoba z dużymi zaległościami czy poszczególni podatnicy nie płacą i  taki to stanowi 

stan zaległości. 

 Inspektor do spraw księgowości podatków i opłat Urszula Jarosz poinformowała, że taki 

jest stan zaległości. Zaległości nawarstwiają się z kilku lat. Wysyłane są upomnienia i 

wystawiane są tytuły wykonawcze do Urzędu Skarbowego i robione jest to co roku na każde 

zaległości. 

Przewodniczący komisji zwrócił się o dodatkowe wyjaśnienia w sprawie opłaty 

eksploatacyjnej, bo jest spora zaległość. 

 Podinspektor do spraw wymiaru podatków i opłat Anna Zajączkowska poinformowała, 

że jest dwóch przedsiębiorców, z którymi nie ma problemów odnośnie regulowania tej opłaty. 

Jeden przedsiębiorca ma zaległości ale regularnie dokonuje wpłat z pewnym opóźnieniem. 

Dwóch przedsiębiorców jest, z którymi są problemy z wpłacaniem opłaty. Jeden z nich dużo 

zalega i na całą zaległość jest wystawiony tytuł wykonawczy, natomiast drugi podatnik w miarę 

stara się wpłacać bieżące opłaty. Na wszystkie zaległości w opłacie eksploatacyjnej są 

wystawione tytuły wykonawcze i złożone w Urzędzie Skarbowym. 

Inspektor do spraw księgowości podatków i opłat Urszula Jarosz poinformowała, że na 

wszystkie większe zaległości są niezwłocznie wystawiane tytuły wykonawcze żeby nie 
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nastąpiło przedawnienie zaległości. Komornik wystarczy, że dokona zajęcia niewielkiej kwoty 

i to przerywa bieg przedawnienia.  

 Po przeanalizowaniu tematu naliczania i egzekwowania podatków i opłat komisja 

rewizyjna nie wniosła uwag i nie formułowała wniosków. 

Podinspektor do spraw gospodarowania odpadami komunalnymi Karolina Chmiel 

przedstawiła informację dotyczącą opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Poinformowała, że nie wszyscy jeszcze 

złożyli deklaracje i te osoby są wzywane do złożenia deklaracji. Obecnie jest na etapie 

windykacji zaległości. Wysyłane są upomnienia do zalegających z opłatą i wystawiane są tytuły 

wykonawcze. Dodała, że wiosną przyszłego roku trzeba będzie uchwalić od nowa regulamin 

utrzymania czystości i porządku i dostosować wszystko do znowelizowanej ustawy. Będzie 

przeprowadzony przetarg na odbiór odpadów komunalnych, bo w tym roku przeprowadzono 

tylko na rok i w zależności od wyników tego przetargu będą ustalane od nowa opłaty za śmieci. 

W dyskusji podnoszona była sprawa dużego obciążenia gospodarstw opłatą za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Radny Jan Stęplowski zwracał uwagę, że w miejscowości Ujny bardzo często zdarza 

się, iż nie są odbierane odpady w tym dniu co jest wyznaczony. Odpady w koszach, w workach 

stoją przed posesjami cały dzień, całą noc i dopiero następnego dnia zabierane są popołudniu. 

Wygląda to bardzo nieestetycznie, a i niejednokrotnie psy rozrywają worki. Firmie jak nie 

pasuje ustalony dzień, bo nie dają rady to niech poinformują mieszkańców, że będą odbierane 

odpady w innym dniu i mieszkańcy się dostosują. 

Radna Jadwiga Łopatowska zwróciła uwagę na to kto miałby informować 

mieszkańców, że odpady nie będą odbierane w wyznaczonym dniu tylko dzień później czy 

dwa. Dodała, że opłaty są tak duże, że firma powinna to robić w terminie. Może się zdarzyć raz 

czy dwa razy w roku, że samochód się zepsuje i  nie zostaną w terminie odebrane śmieci ale 

nie systematycznie żeby się to powtarzało. 

Podinspektor do spraw gospodarowania odpadami komunalnymi Karolina Chmiel 

poinformowała, że jak są sygnały od mieszkańców to na bieżąco reaguje w firmie. Powiedziała, 

że wszystkie takie nieprawidłowości należy na bieżąco zgłaszać do urzędu, bo to jest podstawa 

do interweniowania w firmie. Dodała, że jak nie zgłaszane są nieprawidłowości to nie wie czy 

odbiór odpadów jest dobrze realizowany czy źle. 

Po przeanalizowaniu tematu gospodarowania odpadami komunalnymi komisja nie 

wniosła uwag i nie formułowała wniosków. 

 

Ad.2.Przewodniczący komisji poinformował, że przygotował projekt planu pracy komisji  

         rewizyjnej na rok 2020 i przedstawił członkom komisji przygotowany projekt planu 

pracy. Zapytał członków komisji czy mają uwagi, sugestie do przedstawionego projektu planu 

pracy komisji, może ktoś ma inne propozycje do planu pracy. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag i nie wnosili innych propozycji. 

Przewodniczący komisji poddał do zatwierdzenia plan pracy komisji na rok 2020. 

Na 5-osobowy skład komisji rewizyjnej w głosowaniu brało udział 4 członków komisji i za 

przyjęciem planu pracy było 4 członków komisji 
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Plan pracy komisji rewizyjnej na rok 2020 został przyjęty przez komisję w głosowaniu jawnym 

jednogłośnie. Plan pracy komisji rewizyjnej na rok 2020 stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że plan pracy komisji podlega zatwierdzeniu przez radę i 

zostanie poddany do zatwierdzenia na najbliższej sesji. 

 

Ad.3.Sprawy różne. 

         Członkowie komisji nie zgłaszali wniosków i nie występowali z zapytaniami odnośnie 

bieżących spraw gminy. 

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodniczący komisji podziękował wszystkim 

za udział i zamknął posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Protokółował: 

S.Kielesiński 
                                                                                                   Przewodniczący Komisji 

 

                                                                                                        Arkadiusz Ogłoza 

 

 

 


